
 

Zápis č. 17 

ze schůze výboru ČBF, která se konala dne 11.9. 2023  

Přítomni:  M. Jansta, P. Vrážel, P. Čeněk, I. Lukš, J. Kadlec, T. Kotrč, J. Welsch, Z. Bříza, R. Tesař – 

předseda DOR, P. Sušer – místopředseda DOR, M. Konečný – GS  

Omluveni: M. Matoulek 

Hosté: R. Ptáčková, L. Blažek, M. Ježdík 

 
17.1. 11.5.8. T. Kotrč navrhl výboru udělat revizi dokumentů na sekretariátě ČBF 

  Výbor návrh odsouhlasil a pověřil Z. Břízu realizací 
 6.4. Úkol trvá 
 2.5. Z. Bříza informoval o průběžném stavu revize.  
  Výbor zprávu přijal 
 12.6. Kontrola dalších dokumentů trvá. Úkol nutno uzavřít do 31.8. 2023 
 14.8. Z. Bříza informoval o průběžném stavu kontroly. Stejně tak P. Sušer informoval 
o kontrole DOR. Výsledky této kontroly se zpracovávají. 
  Výbor zprávu přijal 
 11.9. Úkol trvá 
 
14.3. Schválení rozpisu ČP mužů a ČP žen 2023/2024 
   Odloženo na příští jednání. GS projedná draft rozpisů se SBA 
  12.6. GS informoval o projednání draftu rozpisu soutěže mužů s SBA. SBA s rozpisem 
souhlasí.  
   Výbor schválil rozpis soutěže Česko-Slovenského poháru mužů  
   Výbor odložil schvalování Rozpisu soutěže Česko-Slovenského poháru žen. 
  14.8. Výbor předložené dokumenty projednal a pověřil sekretariát dořešením 
rozpisu utkání se SBA, v souvislosti s reprezentačními okny. K projednání na příštím 
jednání Výboru 
  11.9. Upraven termín pro pořádání F8 Česko-Slovenského poháru mužů na 15.2. – 
17.2.2024. S touto změnou jsou rozpisy soutěží schváleny. 
 
 15.7.4. J. Welsch vznesl požadavek na vyjasnění pravomocí a odpovědností při kolizi 
nominaci hráčů do reprezentačních výběrů 5x5 a 3x3 a nalezení kompetentní osoby 
k propojení sportovního úseku federace a basketbalu 3x3.  
   Úkolem byl pověřen M. Konečný 
  14.8. Bod spojen s bodem 16.10.6. v položce „Různé“  
  11.9. GS byl pověřen předložením strategie basketbalu 3x3 včetně životopisu 
navrhovaného koordinátora 3x3. 
 
15.7.9. Výbor pověřil J. Kadlece, T. Kotrče a I. Lukše vypracováním návrhu dlouhodobé 
koncepce soutěží NBL a ŽBL 
  14.8. I. Lukš informoval o průběhu tvorby koncepce.  
   Výbor zprávu přijal 



 

J. Kadlec požádal Výbor o vytvoření pracovní skupiny, která připraví koncepci spolupráce 
a komunikace mezi manažery reprezentačních družstev. 
   Výbor žádosti vyhověl a pověřil J. Kadlece vytvořením pracovní skupiny a 
navrhované koncepce. 
  11.9. J. Kadlec informoval o průběhu tvorby materiálu a k diskuzi předložil pracovní 
verzi zaměřenou primárně na ženskou složku.  Materiály NBL a ŽBL se ještě tvoří. 
   Výbor zprávu přijal 
 
16.10.1. Z. Bříza navrhl vytvořit pravidla pro odměnu souběhu funkcí v rámci ČBF 
  Výbor pověřil Z. Břízu a I. Lukše vytvořením těchto pravidel 
 11.9. Úkol trvá 
 
16.10.3. M. Konečný informoval o zájmu ze strany FIBA 3x3 o prodloužení smlouvy na 
pořadatelství WT a WS.  
  Výbor odložil projednání tohoto bodu na příští jednání. 
16.10.6. GS informoval Výbor o aktuální situaci RD žen 3x3 v polovině odehrané sezóny. 
  Výbor pozval na své příští jednání R. Šnábla – trenéra žen 3x3  
 11.9. Z časových důvodů neprojednáno, R. Šnábl je pozván na příští jednání 
 
16.10.7. I. Lukš navrhnul aktualizaci jednacího řádu Výboru.  
  Výbor uložil I. Lukšovi zpracovat aktualizaci jednacího řádu s předložením 
na příštím jednání Výboru 
 11.9. I. Lukš předložil návrh nové verze jednacího řádu.  
  Výbor navrhovaný jednací řád schválil. 

16.10.8. I. Lukš seznámil Výbor ČBF s aktuální judikaturou Nejvyššího soudu České 

republiky dopadající na rozhodování Arbitrážní komise ČBF jako rozhodčí komise ve 

smyslu § 265 – 267 občanského zákoníku. Výbor ČBF v této 

 souvislosti po projednání 

I.ukládá Sekretariátu ČBF zajistit zápis členů Arbitrážní komise do spolkového rejstříku 

jakožto členů rozhodčí komise ve smyslu § 265 – 267 občanského zákoníku; 

II.ukládá Sekretariátu ČBF zajistit Arbitrážní komisi materiální a technické podmínky 

potřebné pro zvýšené nároky na její činnost jako rozhodčí komise ve smyslu § 265 – 

267 občanského zákoníku; 

III. ukládá Sekretariátu ČBF uveřejnit na webu ČBF informaci pro členy ČBF vysvětlující 

dopady aktuální judikatury Nejvyššího soudu České republiky na rozhodování 

Arbitrážní komise ČBF;  

IV.ukládá členovi Výboru ČBF I. Lukšovi připravit ve spolupráci s Arbitrážní komisí revizi 

Statutu a Jednacího řádu Arbitrážní komise ČBF a tuto předložit ke schválení nejbližší 

Valné hromadě ČBF;  

V.doporučuje Arbitrážní komisi ČBF, do doby schválení revize jejího Statutu a jednacího 
řádu Valnou hromadou ČBF, výslovně upozornit na začátku každého arbitrážního řízení 
jeho účastníky na výše uvedené skutečnosti.  



 

 11.9. I. Lukš informoval o průběhu procesu překlopení AK na Rozhodčí komisi.  
  Výbor zprávu přijal a pověřil GS úkolem zajistit rozšíření informace všemi 
dostupnými kanály federace na členy ČBF 
 
16.10.9. I. Lukš navrhl odměny pro RD žen.  
  Výbor návrh schválil 
 11.9. Výbor schválil návrh rozdělení odměn pro RD žen zpracovaný hlavní 

trenérkou RD 

16.10.14. M. Matoulek jménem lékařské komise požádal sekretariát a předložení 
seznamu doktorů a fyzioterapeutů u RD ČBF. 

  Výbor uložil sekretariátu, aby uvedený seznam zpracoval a předložil 
 11.9. Z důvodu nepřítomnosti M. Matoulka odloženo na příští jednání 
 
16.10.16. Předseda informoval Výbor o možnosti pořadatelství základní skupiny ME žen 

v roce 2025. 
  Výboru tuto možnost podpořil a zájem o pořadatelství schválil.  
 11.9. Předseda informoval, že České basketbalové federaci bylo přiděleno 

pořadatelství základní skupiny ME žen 2025. 
  Výbor zprávu přijal. 
 

17.2.  Vyhodnocení ME žen 2023 
R. Ptáčková prezentovala vyhodnocení účasti RD na ME.  

  Výbor zprávu přijal 
 

17.3.  Hodnocení práce komisí za 11/2 roku 2023 
M. Ježdík prezentoval práce sportovních komisí federace za první polovinu roku a 
informoval členy Výboru, že na pozici předsedy KVBCH nastupuje na místo uvolněného J. 
Welsche nově P. Benda. 

   Výbor zprávu přijal a vzal na vědomí nového předsedu KVBCH 
 

17.4.  Schválení sboru komisařů 
   Výbor předložený seznam schválil. 
 

17.5.  Složení sboru rozhodčích NBL a ŽBL pro sezónu 2023/2024 
P. Vrážel informoval o sboru rozhodčích pro nadcházející sezónu s tím, že z termínových 
důvodu bude nutné ještě schválit jednu skupinu rozhodčích prostřednictvím hlasování 
per rollam. 

   Výbor zprávu přijal a s hlasováním per rollam souhlasí 
 

17.6.  Složení sboru rozhodčích I.LM a I. LŽ. 
P. Vrážel informoval o stavu rozhodčích ve skupině č. 3. 

   Výbor tyto rozhodčí schválil 
 

17.7.  Různé  
17.7.1. GS informoval o přípravě akce zahájení oslav 100 let na Kohútce. 
  Výbor zprávu přijal 



 

17.7.2. GS předložil návrh NaBaMu na kandidáty do síně slávy. 
  Výbor projednání odložil na příští jednání 

17.7.3. GS na žádost zástupce komisařů předložil návrh statutu a vzniku ČABK.  
  Výbor vznik ČABK zamítl 
17.7.4. GS předložil žádost o převod soutěže mezi Basketky Krnov a BK Frýdek Místek. 
  Výbor s odkazem na porušení SŘB žádosti nemohl vyhovět 
17.7.5. GS předložil žádost spolku SK SLAVIA PRAHA o převod statutu na klub 

SPORTOVNÍ KLUB SLAVIA PRAHA – BASKETBAL a.s. 
  Výbor žádosti nevyhověl, protože žádost neobsahovala nutné 

administrativní údaje, které jsou pro takovýto převod bezpodmínečně nutné. 
17.7.6. Výbor přijal za člena BK Spartak Chodov z.s. 
17.7.7. T. Kotrč informoval výbor o stávající situaci v ALK před začátkem soutěže. 
  Výbor zprávu přijal 
17.7.8. Z. Bříza informoval o nově nastaveném termínu ze strany NSA na podání žádosti 

na procentuální úpravu rozpočtu v žádostech o dotaci. Nově je tento termín 
30.9. Federace sice podala žádost o posunutí termínu, na vyjádření NSA stále 
čekáme.  

  Výbor přijal zprávu Z. Břízy a konstatoval, že pokud NSA termín neodloží, a 
budou nutné nějaké úpravy, Výbor schválí předkládané dokumenty 
hlasováním per rollam.  

 
 
 

 
Příští schůze Výboru se uskuteční 9.10. v 10:00 v kancelářích ČBF, Voctářova 5  
 
 
Zapsal: M. Konečný      Schválil: Výbor ČBF 
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